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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Interpelacja

W związku z pełnieniem mandatu radnej i pełnienia funkcji  Przewodniczącej Rady

Miejskiej  wnoszę  o  wielokrotnie  wnioskowany  przez  radnych  i  mieszkańców  remont

ul. Wielogórskiej.

Uzasadnia  swój  wniosek  zniszczeniem  nawierzchni  jezdni,  ale  także,  co  istotne,

utrudnieniami związanymi z dotarciem do placówki przedszkolnej, poruszaniem się wózkami

przez osoby niepełnosprawne i  rodziców z małymi dziećmi.  Z uwagi na powyższe i fakt,

że sprawa dotyczy wielu grup społecznych i mieszkańców Legnicy proszę o uwzględnienie

remontu ul. Wielogórskiej w budżecie na rok 2024. Warto bowiem dbać nie tylko o główne

arterie miasta, ale o komfort i bezpieczeństwo mieszkańców w innych częściach miasta.

Z poważaniem,

   Marta Wisłocka


